

Clubjubiläum / Club Jubilee 60 Jahre / Years Kuntry Kuzins

Klaus Kietzmann, Kuntry Kuzins SDC Wiesbaden,
und EAASDC Honorary Member

60 years old and not a whit quieter. The „Kuntry Kuzins“ of Wiesbaden are celebrating their 60th anniversary this year. That's why we organized what turned out to be a well-attended Spring Jamboree. We also hosted a Jamboree in 2005 on the occasion of our 50th anniversary. A lot of people viewed our club history photo exhibition, which we had put together at both events. Now you are probably wondering why we had a celebration for our 60th anniversary. That's right. The „Kuntry Kuzins“ Club is one of the three founding member clubs of the EAASDC. Members of our club took on posts in the EAASDC quite early on. In 1958 and 1961 almost the entire Board (President, Vice President, Treasurer and Secretary) was comprised of „Kuntry Kuzins“ members. More recently, the „Kuntry Kuzins“ were represented in the EAASDC between 2002-2010 by myself as the Bulletin Editor and, during the same period of time, by Karin Briesemeister as Vice President. The first Jamborees organized by the „Kuntry Kuzins“ were the Spring and Summer Jamborees in Wiesbaden back in 1956.

Square Dance in general is well advertised by the „Kuntry Kuzins“ through their annual attendance at one of the major events in Wiesbaden, „Wiesbaden tanzt“ („Wiesbaden Dances“) (see the articles in the Dec 2006 Bulletin, p. 68, and Nov 2008 Bulletin, p. 62). The emphasis is primarily on making Square Dance, in addition to other types of dance, such as Flamenco and Irish Folk Dance, more widely known to the general public and a large audience at the event, as well as using the occasion to plug our Class. An imitation in other cities is welcomed.

Transl.: Harald Johnson

60 Jahre, und kein bisschen leise. Die Kuntry Kuzins Wiesbaden, feiern in diesem Jahr den 60. Geburtstag. Zu diesem Anlass haben wir gerade das sehr gut besuchte Spring Jamboree organisiert, Auch zu unserem 50. Geburtstag haben wir 2005 ein Jamboree veranstaltet. Eine stark beachtete Foto-Ausstellung zu unserer Clubgeschichte haben wir bei beiden Veranstaltungen aufgebaut. Jetzt wundert Ihr euch sicherlich: da gibt es in diesem Jahr doch noch eine 60-Jahr-Feier. Richtig, die Kuntry Kuzins sind eines der drei Gründungsmitglieder der EAASDC. Dabei übernahmen schon frühzeitig Mitglieder der KK Verantwortung in der EAASDC. So stellten die KK 1958 und 1961 mit President, Vice President, Treasurer und Secretary fast das gesamte EAASDC Board. In neuerer Zeit waren die KK im EAASDC Board von 2002-2010 durch meine Person als Bulletin Editor und im gleichen Zeitraum durch Karin Briesemeister als Vice President vertreten. Die ersten Jamborees veranstalteten die KK in Wiesbaden als Spring und Summer Jamboree bereits im Jahre 1956.

Werbung für Square Dance allgemein machen die KK durch ihre jährliche Teilnahme bei der Großveranstaltung „Wiesbaden tanzt“ (vgl. Berichte im Bulletin Dec 2006 S. 68 und Bulletin Nov 2008 S. 62). Hierbei geht es nur in zweiter Linie um Werbung für unsere Class, sondern vor allem darum, Square Dance in der Öffentlichkeit bekannter zu machen und neben anderen Tanzarten wie Flamenco und irischem Folk Dance vor einem zahlreichem Publikum zu präsentieren. Nachmachen in anderen Städten erwünscht.